

Alte Drucke

**SYLLABVS || GENERALIS || IN QVATVOR VOLVM. || SCRIPTI
OXONIENSIS || SVPER SENTENTIAS. || Lectissimos
vniuers[a]e Doctrin[a]e Scoticæ flosculos, & ...**

Duns Scotus, Johannes

Venetiis, 1580

Recognitor ad Lectorem.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-150232

Recognitor ad Lectorem.

PRO virili mea contendi, candide lector, ne quid errorum inter imprimendum scriptum Oxoniense Ioannis Duns Scoti, una cum hoc syllabo, committeretur: castigatissimumq; dare exoptavi. Quere velim scias, me Typographo tradidisse exemplar emendatissimum: sed Typos meis manibus corrigere non potuisse, ob quam plurimas honestissimas occupationes, quibus quotidie distineor. Si qua ergo errata irrepserint, sum nescius, quia temporis angustia opus relegere non permisit. Hoc duntaxat dicam, quod si reperies, tuo ingenio, iudicioq; restitues, atq; humane imbecillitati, qua nihil perfectum esse patitur, ascribenda putes, Typographisque aliquid condones. Nam vix fieri potest vlla diligentia, ut opera ita ad vnguem excudantur, uti scripta, & recognita sunt. Quis enim est tam lyncus, qui omnia videre possit? nusquam labatur? nusquam incurrat? Qui expertus est, locupletissimum testimonium tribuere potest. Id placuit dixisse, ut neminem prater eat, me accurate, diligenterque curasse, ut hoc scriptum correctissimum, atque omnibus mendis expurgatum, in lucem prodiret. Vale. Venetijs M D LXXXI.